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UNIV 4  

představen Janou Bydžovskou z NÚOV 

 

Kamil Ubr (Kraj Vysočina) – doporučil pomoc školám v komunikaci se zaměstnavateli a úřady 
práce a podpořil záměr realizačního týmu s pozdějším spuštěním a ukončením projektu 
(2012-2014). 
 
Robert Gamba (Centrum vzdělanosti LBK) – poznámka týkající se informačního systému - 
informace v současnosti jsou pro kraje nadřazené, doporučil snížit na úroveň krajských info 
systémů; navrhl možnost zapojení i neškolských zařízení do projektu. 
 
Silvie Pýchová (IPPP) – v případě pozdějšího spuštění projektu zohlednit poradenskou složku 
v projektu s výstupy projektu Kariérové poradenství.  

Tomáš Langer (AIVD) – zdůraznil potřebu eliminovat možnosti překryvu s jinými projekty – 

již běžícím NSK 2 (bude v rámci pilotního ověření co ověřovat?), s připřavovaným projektem 

Kariérové poradenství a s informačními systémy ostatníchj IPn. 

Martin Štorkán (Institut svazu průmyslu ČR) – zdůraznil vazbu na zaměstnavatele. 

 



 

Miloš Rathouský (Svaz průmyslu a dopravy ČR)  
- zaměstnavatelé budou podporovat takový projekt pouze v případě, že jeho výstupy 

budou využitelné na trhu práce. Doporučil v projektech zmínit, že vzdělávací 
programy budou vždy vycházet z NSK; 

- 4 osoby na školu v ověřování není dostatečné číslo – větší potenciál; 
- KA 4 – Průvodce/manuál DV na školách a vzdělávacích institucí; 
- podpořit vzdělávání v marketingu. 

 

Kamil Ubr (Kraj Vysočina) – připomenul skutečnost, že ne každý zaměstnavatel je v současné 

době ochoten akceptovat standardy podle NSK. 

 

UNIV 3 

představen Helenou Marinkovou z NÚOV 

 

Kamil Ubr (Kraj Vysočina) – ujištění se, že projekt je otevřen všem vzdělávacím institucím, ne 

pouze školám; dále zmínil možnost využití vzdělávacích programů pro indikaci kvality a dotkl 

se otázky rychlosti propagačních kampaní 

Věra Czesaná (NVF) – otevřela téma finančních nástrojů a finanční pobídky dalšího 

vzdělávání (jednotlivec, který vstupuje do procesu uznávání by byl určitým způsobem 

zvýhodněn, např. daňově). 

Miloš Rathouský (Svaz průmyslu a dopravy ČR) – ujištění se, že KA 4 nebude obsažena 
v jiném projektu (nerealizovaný, ale připravovaný REKVAL); budou se vzdělávací programy 
akreditovat? 

 

PŘEKVAP 

Kariérové poradenství 

představeny společně Helenou Úlovcovou z NÚOV 

 

Miloslav Šolc (UPA ČR) – obecně ke všem projektům - zdůraznil potřebu eliminovat riziko 

překryvu a duplicit. 

Kamil Ubr (Kraj Vysočina) – podpořil potřebu eliminovat riziko duplicit; ujištění zda se v 

rámci projektů počítá s výstupy projektu KONCEPT. Kraj Vysočina se rád zapojí do pilotního 

ověření v PŘEKVAP. 



Miloš Rathouský (Svaz průmyslu a dopravy ČR) – doporučuje výsledky PŘEKVAP využít nejen 
v dalším, ale i v počátečním vzdělávání či jako podklad pro činnost sektorových rad; dotaz 
proč nejsou pro pilotní ověření vybrány obory strojírenství, elektrotechnika (KONCEPT); 
doporučení propojení portálu v projektu Kariérové poradenství s obdobnými portály (v rámci 
jednoho systému). 
 
Naďa Straková (Karlovarský kraj) – podpořila realizaci všech čtyř projektů 

 

 

 


